
Vraag ex. Artikel 34 Reglement van Orde CDA fractie raadsvergadering 12 juli 2021: 

De CDA-fractie wenst bij monde van raadslid Jan Prevoo op grond van artikel 34 reglement van orde 
van de gemeenteraad enkele mondelinge vragen te stellen met betrekking tot de veiligheid van 
bruggen in onze gemeente. 

Onderwerp: veiligheid bruggen: 

Inleiding: 
Wijlen mevr. Verheggen stelde op 16 juni 2020 in de SOB-commissie enkele vragen over de 
onderhoudsroestand en de onveilige situatie van de brug over de Geul van Odapark naar het 
Polfermolencentrum. Zij signaleerde toen dat er -gezien vanuit het Odapark- aan de rechterzijde 
sprake was van houtrot, de leuning aan die zijde ontzettend scheef stond en er sprake was van het 
meer dan normaal doorveren van de brug. 
Verantwoordelijk wethouder fysiek domein gaf daarop aan dat alle bruggen regelmatig 
gecontroleerd worden en wat deze brug betreft dit het laatst in 2019 heeft plaatsgevonden. 
Gelet op de nu geconstateerde tekortkomingen aan deze brug en de veiligheid van de gebruikers van 
deze brug, waaronder dagelijks vele schoolkinderen, hebben wij de volgende vragen:

Vragen: 

1. wat is de reden dat ondanks meerdere klachten en de signalering in de vakcommissie, ruim een 
jaar geleden, nu pas maatregelen worden getroffen?
2. wanneer worden dusdanige maatregelen getroffen dat genoemde brug weer veilig betreden kan 
worden? 
3. dient er verbetering gebracht te worden in de frequentie en wijze van inspectie van de bruggen en 
bruggetjes in onze gemeente? 


